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                         Kołobrzeg, dnia 20 grudnia 2017 r. 
BRM.0002.38.2017.K 
 

Protokół Nr 38/2017 
 
z XXXVIII sesji Rady Miasta Kołobrzeg, która odbyła się 20 grudnia 2017 r. o godzinie 
9:00 w dużej Sali konferencyjnej Urzędu Miasta Kołobrzeg ulica Ratuszowa 13. 
 
Porządek obrad ustalony przez Przewodniczącego Rady: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z wykonania uchwał Rady i informacje  

o przeprowadzonych przetargach. 

3. Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi. 

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) zmian stawek dotacji przedmiotowej dla samorządowego zakładu budżetowego 

Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Kołobrzegu w 2017 r. 

2) zmian w uchwale budżetowej Gminy Miasto Kołobrzeg na 2017 r., 

3) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg na lata 

2017 – 2024, 

4) ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 

2017,  

5) ustalenia stawek dotacji przedmiotowej dla samorządowego zakładu 

budżetowego Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Kołobrzegu w 2018 r., 

6) udzielenia w roku 2018 pomocy finansowej innym jednostkom samorządu 

terytorialnego, 

7) utworzenia w oświatowych jednostkach budżetowych prowadzonych przez 

Gminę Miasto Kołobrzeg wydzielonych rachunków dochodów, ustalenia źródeł 

dochodów oraz ich przeznaczenia, sposobu i trybu sporządzania planu 

finansowego dochodów i wydatków nimi finansowanych, dokonywania zmian  

w tym planie oraz ich zatwierdzania, 

8) przyjęcia Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Kołobrzegu na rok 2018, 

9) trybu udzielania i rozliczania dotacji dla szkół, przedszkoli i innych form 

wychowania przedszkolnego oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości 

ich pobrania i wykorzystania, w tym zakres danych, które powinny być zawarte 

we wniosku o udzielenie dotacji i w rozliczeniu jej wykorzystania, termin 

przekazania informacji o liczbie dzieci objętych wczesnym wspomaganiem 

rozwoju, uczniów, wychowanków lub uczestników zajęć rewalidacyjno – 

wychowawczych oraz termin i sposób rozliczenia wykorzystania dotacji. 

5. Budżet Gminy Miasto Kołobrzeg na 2018 rok i Wieloletnia Prognoza Finansowa 

Gminy Miasto Kołobrzeg na lata 2018 – 2024: 

1) odczytanie projektu uchwały budżetowej Gminy Miasto Kołobrzeg na 2018 rok 

wraz z uzasadnieniem, 

2) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały 

budżetowej Miasta Kołobrzeg na 2018 rok, 

3) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o możliwości sfinansowania 

deficytu ustalonego w projekcie uchwały budżetowej na 2018 rok, 

4) odczytanie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Miasto Kołobrzeg na lata 2018 – 2024, 
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5) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej do projektu uchwały  

o wieloletniej prognozie finansowej Miasta Kołobrzeg, 

6) przedstawienie opinii Komisji ds.  Budżetowo – Gospodarczych, 

7) przedstawienie stanowiska Prezydenta Miasta w sprawie zmian postulowanych  

w opinii Komisji ds. Budżetowo – Gospodarczych, 

8) przedstawienie proponowanych do projektu budżetu autopoprawek wynikających 

z konsultacji projektu budżetu z różnymi środowiskami i poprawek wynikających  

z uwzględnionych wniosków złożonych przez Komisję ds. Budżetowo – 

Gospodarczych, 

9) przedstawienie opinii Klubów Radnych, 

10) dyskusja nad wniesionymi poprawkami i ich głosowanie, 

11) głosowanie nad projektami uchwał w sprawie: 

a) Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg na lata  

       2018 – 2024, 

b)    uchwalenia budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg na 2018 rok.     

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) zawarcia porozumienia międzygminnego pomiędzy Gminą Miasto Kołobrzeg  

a Gminą Dygowo w zakresie lokalnego transportu zbiorowego, 

2) przystąpienia do sporządzania zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg dla terenu położonego przy  

ul. J. Tarnowskiego, 

3) sprzedaży działki nr 1148/4 obręb 9, położonej w Kołobrzegu przy ulicy 

Bydgoskiej, 

4) udzielenia bonifikaty od ceny sprzedaży nieruchomości przeznaczonych na cele 

mieszkaniowe, 

5) oddania w dzierżawę na okres 3 lat działki numer 157 obręb 10, położonej przy 

ulicy Jasnej w Kołobrzegu, 

6) oddania w dzierżawę na okres 3 lat części działki numer 1/5 obręb 4, o łącznej 

powierzchni 155,25 m2, położonej na terenie Bulwaru im. Jana Szymańskiego  

w Kołobrzegu, 

7) oddania w dzierżawę, na czas nieoznaczony, części działki numer 4/8 w obrębie 4 

o łącznej powierzchni 32 m2, położonej na Skwerze Komandora Stanisława 

Mieszkowskiego w Kołobrzegu, 

8) zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2018 rok.                                            

7. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z kontroli problemowej dotyczącej realizacji 

zakupów na potrzeby Urzędu Miasta Kołobrzeg oraz Urzędu Stanu Cywilnego  

w Kołobrzegu w oparciu o faktury i rachunki, rok 2016. 

8. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z działalności między sesjami. 

9. Wolne wnioski i informacje. 

10. Zamknięcie sesji. 

 

Zgodnie z § 33 ust. 3 Statutu Miasta sesja była nagrywana na nośniku elektronicznym, który 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

Protokół Nr 37/2017 z XXXVII sesji, która odbyła się 20 listopada 2017 r. był wyłożony do 

publicznego wglądu w Biurze Rady. Radni nie wnieśli uwag ani zastrzeżeń do protokołu. 
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Punkt 1 – otwarcie sesji i stwierdzenie quorum 

 

Na podstawie § 23 ust. 2 Statutu Miasta Przewodniczący Rady Pan radny Ryszard Szufel 

otworzył XXXVIII sesję Rady Miasta Kołobrzeg. 

 

Przewodniczący powitał: Radnych, Pana Janusza Gromka Prezydenta Miasta, Pana Jerzego 

Wolskiego i Pana Jacka Woźniaka - Zastępców Prezydenta Miasta; Przewodniczących Rad i 

Zarządów Osiedli, Skarbnika Miasta, Sekretarz Miasta wraz z Naczelnikami Wydziałów 

Urzędu Miasta. Przewodniczący powitał wyróżnionych tytułami: Honorowy Obywatel Miasta 

Kołobrzegu i Zasłużony dla Miasta Kołobrzegu, wszystkich zaproszonych gości oraz media 

kołobrzeskie a także mieszkańców uczestniczących w sesji i oglądających transmisję  

z obrad sesji. 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady stwierdził, że w sesji uczestniczy 20 

radnych. Radni nieobecni usprawiedliwieni: Bogusław Połowniak i Ireneusz Zarzycki.  Jest to 

wymagane quorum, by obrady były ważne. 

 

Listy obecności stanowią załącznik do protokołu. 

 

Radni wraz z zaproszeniem na sesję otrzymali porządek obrad oraz projekty uchwał i inne 

materiały będące przedmiotem dzisiejszych obrad. 

W dyskusji nad porządkiem obrad udział wzięli: 

 Prezydent Miasta, który zgłosił na piśmie wniosek formalny o zmianę porządku obrad 

poprzez wprowadzenie projektu uchwały w sprawie trybu udzielania i rozliczania 

dotacji dla szkół, przedszkoli i innych form wychowania przedszkolnego oraz trybu 

przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania, w tym zakres 

danych, które powinny być zawarte we wniosku o udzielenie dotacji i w rozliczeniu jej 

wykorzystania, termin przekazania informacji o liczbie dzieci objętych wczesnym 

wspomaganiem rozwoju, uczniów, wychowanków lub uczestników zajęć 

rewalidacyjno-wychowawczych oraz termin i sposób rozliczenia wykorzystania 

dotacji.  

Przewodniczący zaproponował ten projekt uchwały ująć w punkcie 4, jako podpunkt 9. 

 Pan radny Dariusz Zawadzki – Przewodniczący Komisji Komunalnej, który w imieniu 

Komisji Komunalnej złożył wniosek formalny o zmianę porządku obrad poprzez 

zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały ujętego w punkcie 6 podpunkt 4 w sprawie 

udzielenia bonifikaty od ceny sprzedaży nieruchomości przeznaczonych na cele 

mieszkaniowe. 

Ten wniosek został poparty przez Prezydenta Miasta. 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący zamknął dyskusję  
i zarządził glosowania nad zgłoszonymi wnioskami formalnymi. 
 
Głosowanie wniosku formalnego Prezydenta Miasta o treści: 
Wprowadzenie do porządku obrad w punkcie 4 podpunktu 9 o treści: podjęcie uchwały  
w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla szkół, przedszkoli i innych form 
wychowania przedszkolnego oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania 
i wykorzystania, w tym zakres danych, które powinny być zawarte we wniosku o udzielenie 
dotacji i w rozliczeniu jej wykorzystania, termin przekazania informacji o liczbie dzieci 
objętych wczesnym wspomaganiem rozwoju, uczniów, wychowanków lub uczestników zajęć 
rewalidacyjno-wychowawczych oraz termin i sposób rozliczenia wykorzystania dotacji.  
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W głosowaniu udział wzięło 17 radnych. 
Za zmianą porządku obrad głosowało 17 radnych, 0 przeciw zmianie, 0 wstrzymało się 
od głosu. Głosu nie oddali radni: Artur Dąbkowski, Wiesław Parus. 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 
Przewodniczący stwierdził, że Rad zgodnie z art. 20 ust. 1a ustawy o samorządzie 
gminnym dokonała zmiany porządku obrad poprzez wprowadzenie w punkcie 4 
podpunktu 9 o treści: podjęcie uchwały w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji 
dla szkół, przedszkoli i innych form wychowania przedszkolnego oraz trybu 
przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania, w tym zakres 
danych, które powinny być zawarte we wniosku o udzielenie dotacji i w rozliczeniu jej 
wykorzystania, termin przekazania informacji o liczbie dzieci objętych wczesnym 
wspomaganiem rozwoju, uczniów, wychowanków lub uczestników zajęć 
rewalidacyjno-wychowawczych oraz termin i sposób rozliczenia wykorzystania 
dotacji.  
 

Głosowanie wniosku formalnego zgłoszonego przez Pana radnego Dariusza 
Zawadzkiego w imieniu Komisji Komunalnej o treści:  
Wycofanie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie udzielenia bonifikaty od ceny 
sprzedaży nieruchomości przeznaczonych na cele mieszkaniowe, ujętego w punkcie 6 
podpunkt 4 porządku obrad. 
W głosowaniu udział wzięło 16 radnych. 
Za zmianą porządku obrad głosowało 15 radnych, 0 przeciw zmianie, 1 wstrzymał się 
od głosu. Głosu nie oddali radni: Artur Dąbkowski, Wiesław Parus, Dariusz Zawadzki 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 
Przewodniczący stwierdził, że Rad zgodnie z art. 20 ust. 1a ustawy o samorządzie 
gminnym dokonała zmiany porządku obrad poprzez wycofanie z punktu 6 podpunktu 4 
o treści: podjęcie uchwały w sprawie udzielenia bonifikaty od ceny sprzedaży 
nieruchomości przeznaczonych na cele mieszkaniowe. 

 
Porządek obrad po zmianach dokonanych przez Radę na sesji: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z wykonania uchwał Rady i informacje  

o przeprowadzonych przetargach. 

3. Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi. 

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) zmian stawek dotacji przedmiotowej dla samorządowego zakładu budżetowego 

Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Kołobrzegu w 2017 r. 

2) zmian w uchwale budżetowej Gminy Miasto Kołobrzeg na 2017 r., 

3) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg na lata 

2017 – 2024, 

4) ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 

2017,  

5) ustalenia stawek dotacji przedmiotowej dla samorządowego zakładu 

budżetowego Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Kołobrzegu w 2018 r., 

6) udzielenia w roku 2018 pomocy finansowej innym jednostkom samorządu 

terytorialnego, 

7) utworzenia w oświatowych jednostkach budżetowych prowadzonych przez 

Gminę Miasto Kołobrzeg wydzielonych rachunków dochodów, ustalenia źródeł 

dochodów oraz ich przeznaczenia, sposobu i trybu sporządzania planu 

finansowego dochodów i wydatków nimi finansowanych, dokonywania zmian  

w tym planie oraz ich zatwierdzania, 
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8) przyjęcia Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Kołobrzegu na rok 2018, 

9) trybu udzielania i rozliczania dotacji dla szkół, przedszkoli i innych form 

wychowania przedszkolnego oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości 

ich pobrania i wykorzystania, w tym zakres danych, które powinny być zawarte 

we wniosku o udzielenie dotacji i w rozliczeniu jej wykorzystania, termin 

przekazania informacji o liczbie dzieci objętych wczesnym wspomaganiem 

rozwoju, uczniów, wychowanków lub uczestników zajęć rewalidacyjno – 

wychowawczych oraz termin i sposób rozliczenia wykorzystania dotacji. 

5. Budżet Gminy Miasto Kołobrzeg na 2018 rok i Wieloletnia Prognoza Finansowa 

Gminy Miasto Kołobrzeg na lata 2018 – 2024: 

1) odczytanie projektu uchwały budżetowej Gminy Miasto Kołobrzeg na 2018 rok 

wraz z uzasadnieniem, 

2) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały 

budżetowej Miasta Kołobrzeg na 2018 rok, 

3) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o możliwości sfinansowania 

deficytu ustalonego w projekcie uchwały budżetowej na 2018 rok, 

4) odczytanie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Miasto Kołobrzeg na lata 2018 – 2024, 

5) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej do projektu uchwały  

o wieloletniej prognozie finansowej Miasta Kołobrzeg, 

6) przedstawienie opinii Komisji ds. Budżetowo – Gospodarczych, 

7) przedstawienie stanowiska Prezydenta Miasta w sprawie zmian postulowanych  

w opinii Komisji ds. Budżetowo – Gospodarczych, 

8) przedstawienie proponowanych do projektu budżetu autopoprawek wynikających 

z konsultacji projektu budżetu z różnymi środowiskami i poprawek wynikających  

z uwzględnionych wniosków złożonych przez Komisję ds. Budżetowo – 

Gospodarczych, 

9) przedstawienie opinii Klubów Radnych, 

10) dyskusja nad wniesionymi poprawkami i ich głosowanie, 

11) głosowanie nad projektami uchwał w sprawie: 

a) Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg na lata  

       2018 – 2024, 

b)    uchwalenia budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg na 2018 rok.     

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) zawarcia porozumienia międzygminnego pomiędzy Gminą Miasto Kołobrzeg  

a Gminą Dygowo w zakresie lokalnego transportu zbiorowego, 

2) przystąpienia do sporządzania zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg dla terenu położonego przy  

ul. J. Tarnowskiego, 

3) sprzedaży działki nr 1148/4 obręb 9, położonej w Kołobrzegu przy ulicy 

Bydgoskiej, 

4) oddania w dzierżawę na okres 3 lat działki numer 157 obręb 10, położonej przy 

ulicy Jasnej w Kołobrzegu, 

5) oddania w dzierżawę na okres 3 lat części działki numer 1/5 obręb 4, o łącznej 

powierzchni 155,25 m2, położonej na terenie Bulwaru im. Jana Szymańskiego  

w Kołobrzegu, 
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6) oddania w dzierżawę, na czas nieoznaczony, części działki numer 4/8 w obrębie 4 

o łącznej powierzchni 32 m2, położonej na Skwerze Komandora Stanisława 

Mieszkowskiego w Kołobrzegu, 

7) zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2018 rok.                                            

7. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z kontroli problemowej dotyczącej realizacji 

zakupów na potrzeby Urzędu Miasta Kołobrzeg oraz Urzędu Stanu Cywilnego  

w Kołobrzegu w oparciu o faktury i rachunki, rok 2016. 

8. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z działalności między sesjami. 

9. Wolne wnioski i informacje. 

10. Zamknięcie sesji. 

 
Pan Marek Hok – Poseł na Sejm RP złożył radnym i mieszkańcom życzenia świąteczne i 
noworoczne. 
 
Punkt 2. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z wykonania uchwał Rady i informacje  
o przeprowadzonych przetargach. 
 

Pan Janusz Gromek - Prezydent Miasta przedstawił Radzie sprawozdanie z wykonania 

uchwał Rady oraz informacje o przeprowadzonych przetargach. Sprawozdanie i informacja 

stanowią załącznik do protokołu. 

 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady udział wzięli: 

 Pan radny Henryk Bieńkowski, który zapytał o punkt 6 informacji o przeprowadzonych 

przetargach. 

 Pan Janusz Gromek – Prezydent Miasta, który udzielił odpowiedzi. 

Dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu. 

Z uwagi na brak chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący zamknął dyskusję nad tym 
punktem porządku obrad. 
 
Punkt 3. Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi. 
Pani radna Karolina Szarłata – Woźniak złożyła trzy interpelacje: 

1) w sprawie umieszczenia budki na nekrologi na skrzyżowaniu ulic Tarnowskiego  

i Chodkiewicza 

2) w sprawie przeanalizowania możliwości utworzenia miejsc parkingowych dla 

posiadaczy Kołobrzeskiej Karty Dużej Rodziny na parkingach publicznych i przy 

osiedlach 

3) w sprawie doposażenia placu rekreacyjnego w urządzenia do ćwiczeń na Osiedlu 

Ogrody 

Pan radny Dariusz Zawadzki złożył dwie interpelacje: 

1) w sprawie zakupu i ustawienia na terenie Gminy Kołobrzeg domków dla kotów 

2) w sprawie poprawy jakości pasów na przejściach dla pieszych na terenie miasta 

 

Pani radna Aneta Cieślicka złożyła interpelację w sprawie możliwości skrócenia czasu 

pierwszej opłaty do 15 minut; możliwość wprowadzenia dopłaty do niższej już pierwszej 

opłaty. 

 

Pan radny Przemysław Kiełkowski złożył dwie interpelacje: 
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1) w sprawie remontu ulicy Zdrojowej, Towarowej, Mickiewicza, tymczasowych 

dojazdów do Portu i terenu przy molo 

2) w sprawie wymiany pojemników na śmieci przy ulicy Rodziewiczówny. 

 

Pani radna Izabela Zielińska złożyła siedem interpelacji: 

1) w sprawie umożliwienia mieszkańcom dojazdu do budynku przy ulicy Koszalińskiej 1-

11 i wycięcie drzew topoli 

2) w sprawie ponownego rozpatrzenia prośby mieszkańców Osiedla nr 5 o remont 

miejsc postojowych 

3) w sprawie wymiany stołów targowych na ulicy Słowińców 

4) w sprawie zamontowania na Osiedlu nr 5 pojemników na psie odchody i stworzenie 

wybiegu dla psów 

5) w sprawie zwiększenia ilości patroli pieszych straży miejskiej i policji pomiędzy 

blokami ulica Złota i Kupiecka 

6) w sprawie uciążliwej sygnalizacji świetlnej na skrzyżowaniu przy ulicy Złotej 

7) w sprawie zwiększenia częstotliwości odbioru odpadów wielogabarytowych na terenie 

miasta 

 

Pan radny Krzysztof Plewko złożył trzy interpelacje: 

1) w sprawie bonifikaty przy wykupie gruntów ulicy Błękitnej 

2) w sprawie segregacji plastików w MZZDiOŚ 

3) w sprawie przeprowadzenia kontroli opłaconych reklam 

 

Pani radna Małgorzata Zajączkowska złożyła dwie interpelacje: 

1) w sprawie doposażenia w sprzęt do ćwiczeń placu przy ul. Arciszewskiego 

2) w sprawie doświetlenia przejść dla pieszych i przycięcia koron drzew przy ulicy 

Zwycięzców 

 

Pani radna Danuta Wilk złożyła dwie interpelacje: 

1) w sprawie określenia dokładnego terminu naprawy urządzeń ‘fitness” w parku imienia 

Jedności Narodowej 

2) w sprawie obniżenia lamp przy ulicy Jedności Narodowej. 

Prezydent Miasta poinformował, że odpowiedzi na interpelacje zostaną udzielone na piśmie. 

 
Punkt 4 podpunkt 1 – podjęcie uchwały w sprawie zmian stawek dotacji przedmiotowej 

dla samorządowego zakładu budżetowego Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji  

w Kołobrzegu w 2017 r. 

 

Pan Janusz Gromek - Prezydent Miasta przedstawił Radzie projekt uchwały wraz  

z uzasadnieniem. 

Projekt uchwały opiniowała: 
1. Komisja ds. Budżetowo – Gospodarczych. W imieniu Komisji opinię przedstawiła Pani 

radna Krystyna Strzyżewska – Przewodnicząca Komisji.  Komisja jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o jego przyjęcie bez 

poprawek. 
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2. Komisja Komunalna. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny Dariusz 

Zawadzki - Przewodniczący Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały i wnioskuje do Rady o jego przyjęcie bez poprawek. 

3. Komisja Spraw Społecznych i Sportu. W imieniu Komisji opinię przedstawia Pani 

radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o jego przyjęcie bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

Stanowiska Klubów Radnych 
Stanowisko Klubu Radnych Platforma Obywatelska przedstawił Pan radny Przemysław 
Kiełkowski - Członek Klubu, który przekazał, że Klub w pełni popiera projekt uchwały. 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Porozumienie dla Kołobrzegu Wioletty Dymeckiej” przedstawiła 
Pani radna Danuta Wilk – Członek Klubu, która przekazała, że Klub poprze projekt uchwały. 
 
Stanowisko Klubu Radnych Niezależny Kołobrzeg przedstawił Pan radny Henryk 
Bieńkowski- Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do projektu 
uchwały. 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Marek 
Młynarczyk – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały. 
 
W związku z brakiem chętnych do dyskusji, Przewodniczący za mknął dyskusję i zarządził 
głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zmian stawek dotacji przedmiotowej dla 
samorządowego zakładu budżetowego Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji  
w Kołobrzegu w 2017 r.: 
W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 

Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych, 0 przeciw, 6 wstrzymało się od głosu. 

Głosu nie oddali radni: Marcin Beńko, Artur Dąbkowski, Wioletta Dymecka, Dariusz 

Zawadzki. 

 

Wyniki glosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  

NR XXXVIII/571/17 w sprawie zmian stawek dotacji przedmiotowej dla samorządowego 

zakładu budżetowego Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Kołobrzegu w 2017 r. 

 

Punkt 4 podpunkt 2 – podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy 

Miasto Kołobrzeg na 2017 r. 

 

Pan Janusz Gromek - Prezydent Miasta przedstawił Radzie projekt uchwały wraz  

z uzasadnieniem. 

Projekt uchwały opiniowała: 
1. Komisja ds. Budżetowo – Gospodarczych. W imieniu Komisji opinię przedstawiła Pani 

radna Krystyna Strzyżewska – Przewodnicząca Komisji.  Komisja większością głosów 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o jego przyjęcie bez 

poprawek. 

2. Komisja Komunalna. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny Dariusz 

Zawadzki - Przewodniczący Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o jego przyjęcie bez poprawek. 
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3. Komisja Oświaty i Kultury. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny Wiesław 

Parus - Przewodniczący Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały i wnioskuje do Rady o jego przyjęcie bez poprawek. 

4. Komisja Spraw Społecznych i Sportu. W imieniu Komisji opinię przedstawia Pani 

radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o jego przyjęcie bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

Stanowiska Klubów Radnych 
Stanowisko Klubu Radnych Platforma Obywatelska przedstawiła Pani radna Izabela 
Zielińska - Członek Klubu, która przekazała, że Klub nie wnosi uwag do projektu uchwały  
i wnioskuje do Rady o jego przyjęcie. 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Porozumienie dla Kołobrzegu Wioletty Dymeckiej” przedstawił 
Pan radny Sławomir Kargul – Członek Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do 
projektu uchwały. 
 
Stanowisko Klubu Radnych Niezależny Kołobrzeg przedstawił Pan radny Henryk 
Bieńkowski- Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do projektu 
uchwały. 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Marek 
Młynarczyk – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały. 
 
W związku z brakiem chętnych do dyskusji, Przewodniczący zamknął dyskusję i zarządził 
głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Miasto 
Kołobrzeg na 2017 r.: 
W głosowaniu udział wzięło 18 radnych. 
Za podjęciem uchwały głosowało 18 radnych, 0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu. 
Głosu nie oddał radny Artur Dąbkowski 
Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu.  
 
Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  
NR XXXVIII/572/17 w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Miasto Kołobrzeg na 
2017 r. 
 
Punkt 4 podpunkt 3 – podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg na lata 2017 - 2024 
 
Pan Janusz Gromek - Prezydent Miasta przedstawił Radzie projekt uchwały wraz  

z uzasadnieniem. 

Projekt uchwały opiniowała: 
1. Komisja ds. Budżetowo – Gospodarczych. W imieniu Komisji opinię przedstawiła Pani 

radna Krystyna Strzyżewska – Przewodnicząca Komisji.  Komisja większością głosów 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o jego przyjęcie bez 

poprawek. 

2. Komisja Komunalna. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny Dariusz 

Zawadzki - Przewodniczący Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o jego przyjęcie bez poprawek. 

3. Komisja Oświaty i Kultury. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny Wiesław 

Parus - Przewodniczący Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały i wnioskuje do Rady o jego przyjęcie bez poprawek. 



10 

 

4. Komisja Spraw Społecznych i Sportu. W imieniu Komisji opinię przedstawia Pani 

radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o jego przyjęcie bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

Stanowiska Klubów Radnych 
Stanowisko Klubu Radnych Platforma Obywatelska przedstawiła Pani radna Izabela 
Zielińska - Członek Klubu, która przekazała, że Klub nie wnosi uwag do projektu uchwały  
i wnioskuje do Rady o jego przyjęcie. 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Porozumienie dla Kołobrzegu Wioletty Dymeckiej” przedstawiła 
Pani radna Wioletta Dymecka – Przewodnicząca Klubu, która przekazała, że Klub nie wnosi 
uwag do projektu uchwały i go poprze. 
 
Stanowisko Klubu Radnych Niezależny Kołobrzeg przedstawił Pan radny Henryk 
Bieńkowski- Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub przy tym projekcie uchwały 
wstrzyma się od głosu.  
 
Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Marek 
Młynarczyk – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały. 
 
W związku z brakiem chętnych do dyskusji, Przewodniczący zamknął dyskusję i zarządził 
glosowanie nad projektem uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 
Gminy Miasto Kołobrzeg na lata 2017 – 2024: 
W głosowaniu udział wzięło 16 radnych. 
Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, 0 przeciw, 2 wstrzymało się od głosu. 
Głosu nie oddali radni: Henryk Bieńkowski, Artur Dąbkowski, Sławomir Kargul 
Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 
 
Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  
NR XXXVIII/573/17 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 
Miasto Kołobrzeg na lata 2017 – 2024. 
 
Punkt 4 podpunkt 4 – podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które 
nie wygasają z upływem roku budżetowego 2017 
 
Pan Janusz Gromek - Prezydent Miasta przedstawił Radzie projekt uchwały wraz  

z uzasadnieniem. 

 

Projekt uchwały opiniowała Komisja Komunalna. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan 

radny Dariusz Zawadzki – Przewodniczący Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o jego przyjęcie bez poprawek. 

Opinia Komisji stanowi załącznik do protokołu. 

Stanowiska Klubów Radnych 
Stanowisko Klubu Radnych Platforma Obywatelska przedstawił Pan radny Dariusz 
Zawadzki-Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub pozytywnie opiniuje projekt 
uchwały.  
 
Stanowisko Klubu Radnych „Porozumienie dla Kołobrzegu Wioletty Dymeckiej” przedstawiła 
Pani radna Wioletta Dymecka – Przewodnicząca Klubu, która przekazała, że Klub poprze 
projekt uchwały. 
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Stanowisko Klubu Radnych Niezależny Kołobrzeg przedstawił Pan radny Henryk 
Bieńkowski- Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub przy tym projekcie uchwały 
wstrzyma się od głosu.  
 
Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Marek 
Młynarczyk – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały. 
 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady udział wzięli: 

 Pan Janusz Gromek – Prezydent Miasta 

 Pan Grzegorz Czakański – Skarbnik Miasta 

 Pan radny Henryk Bieńkowski 

 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący zamknął dyskusję. 

Dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie ustalenia wykazu 
wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2017: 
W głosowaniu udział wzięło 18 radnych. 
Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych, 0 przeciw, 3 wstrzymało się od głosu.  
Głosu nie oddał radny Marek Młynarczyk. 
Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 
 
Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  
NR XXXVIII/574/17 w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają  
z upływem roku budżetowego 2017. 
 
Punkt 4 podpunkt 5 – podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawek dotacji 

przedmiotowej dla samorządowego zakładu budżetowego Miejskiego Ośrodka Sportu  

i Rekreacji w Kołobrzegu w 2018 r. 

 

Pan Janusz Gromek - Prezydent Miasta przedstawił Radzie projekt uchwały wraz  

z uzasadnieniem. 

Projekt uchwały opiniowała: 
1. Komisja ds. Budżetowo – Gospodarczych. W imieniu Komisji opinię przedstawiła Pani 

radna Krystyna Strzyżewska – Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o jego przyjęcie bez 

poprawek. 

2. Komisja Komunalna. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny Dariusz 

Zawadzki - Przewodniczący Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały i wnioskuje do Rady o jego przyjęcie bez poprawek. 

3. Komisja Spraw Społecznych i Sportu. W imieniu Komisji opinię przedstawia Pani 

radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o jego przyjęcie bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

Stanowiska Klubów Radnych 
Stanowisko Klubu Radnych Platforma Obywatelska przedstawił Pan radny Przemysław 
Kiełkowski - Członek Klubu, który przekazał, że Klub w pełni popiera projekt uchwały. 
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Stanowisko Klubu Radnych „Porozumienie dla Kołobrzegu Wioletty Dymeckiej” przedstawiła 
Pani radna Wioletta Dymecka – Przewodnicząca Klubu, która przekazała, że Klub nie wnosi 
uwag do projektu uchwały i go poprze. 
 
Stanowisko Klubu Radnych Niezależny Kołobrzeg przedstawił Pan radny Henryk 
Bieńkowski- Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały. 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Krzysztof 
Plewko – Członek Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały. 
 
W związku z brakiem chętnych do dyskusji, Przewodniczący zamknął dyskusję i zarządził 

głosowanie nad projektem uchwały w sprawie ustalenia stawek dotacji przedmiotowej dla 

samorządowego zakładu budżetowego Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji  

w Kołobrzegu w 2018 r.: 

W głosowaniu udział wzięło 18 radnych. 

Za podjęciem uchwały głosowało 18 radnych, 0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu. 

Głosu nie oddała radna Karolina Szarłata – Woźniak. 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  

NR XXXVIII/575/17 w sprawie ustalenia stawek dotacji przedmiotowej dla 

samorządowego zakładu budżetowego Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji  

w Kołobrzegu w 2018 r. 

Punkt 4 podpunkt 6 – podjęcie uchwały w sprawie udzielenia w roku 2018 pomocy 
finansowej innym jednostkom samorządu terytorialnego 

 
Pan Janusz Gromek - Prezydent Miasta przedstawił Radzie projekt uchwały wraz  

z uzasadnieniem. 

Projekt uchwały opiniowała: 
1. Komisja ds. Budżetowo – Gospodarczych. W imieniu Komisji opinię przedstawiła Pani 

radna Krystyna Strzyżewska – Przewodnicząca Komisji. Komisja większością głosów 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o jego przyjęcie bez 

poprawek. 

2. Komisja Komunalna. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny Dariusz 

Zawadzki - Przewodniczący Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały i wnioskuje do Rady o jego przyjęcie bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

Stanowiska Klubów Radnych 
Stanowisko Klubu Radnych Platforma Obywatelska przedstawił Pani radna Aneta Cieślicka - 
Członek Klubu, która przekazała, że Klub poprze projekt uchwały. 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Porozumienie dla Kołobrzegu Wioletty Dymeckiej” przedstawiła 
Pani radna Wioletta Dymecka – Przewodnicząca Klubu, która przekazała, że Klub nie wnosi 
uwag do projektu uchwały i go poprze. 
 
Stanowisko Klubu Radnych Niezależny Kołobrzeg przedstawił Pan radny Henryk 
Bieńkowski- Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały. 
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Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Marek 
Młynarczyk – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały. 
 
W związku z brakiem chętnych do dyskusji, Przewodniczący zamknął dyskusję i zarządził 
głosowanie projekt uchwały w sprawie udzielenia w roku 2018 pomocy finansowej innym 
jednostkom samorządu terytorialnego: 
W głosowaniu udział wzięło17 radnych. 
Za podjęciem uchwały głosowało 17 radnych, 0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu.  
Głosu nie oddali radni: Krzysztof Plewko, Dariusz Zawadzki. 
 
Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 
Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  
NR XXXVIII/576/17 w sprawie udzielenia w roku 2018 pomocy finansowej innym 
jednostkom samorządu terytorialnego. 
 
Punkt 4 podpunkt 7 – podjęcie uchwały w sprawie utworzenia w oświatowych 
jednostkach budżetowych prowadzonych przez Gminę Miasto Kołobrzeg 
wydzielonych rachunków dochodów, ustalenia źródeł dochodów oraz ich 
przeznaczenia, sposobu i trybu sporządzania planu finansowego dochodów  
i wydatków nimi finansowanych, dokonywania zmian w tym planie oraz ich 
zatwierdzania 
 
W imieniu Prezydenta Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Radzie Pan 
Jacek Woźniak – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych. 
 
Projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja ds. Budżetowo – Gospodarczych. W imieniu Komisji opinię przedstawiła Pani 

radna Krystyna Strzyżewska – Przewodnicząca Komisji. Komisja zaproponowała 

poprawkę o treści: „W § 3 ust.1 pkt 5 wykreślić wyraz: „zakup”, a wyraz „nagród” 

zastąpić wyrazem „nagrody”. Wówczas § 3 ust.1 pkt 5 otrzyma brzmienie: 

 „5) nagrody dla uczniów,”. 
 Ta poprawka jest zgodna z sugestią Rady Oświatowej.  
 Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady  
           o jego przyjęcie wraz z zaproponowaną poprawką. 
 

2. Komisja Oświaty i Kultury. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny Wiesław 

Parus – Przewodniczący Komisji. Komisja zaproponowała poprawkę o treści: „W § 3 

ust.1 pkt 5 wykreślić wyraz: „zakup”, a wyraz „nagród” zastąpić wyrazem „nagrody”. 

Wówczas § 3 ust.1 pkt 5 otrzyma brzmienie: 

 „5) nagrody dla uczniów,”. 
 Ta poprawka jest zgodna z sugestią Rady Oświatowej.  
 Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady  
           o jego przyjęcie wraz z zaproponowaną poprawką. 
Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

Stanowiska Klubów Radnych 
Stanowisko Klubu Radnych Platforma Obywatelska przedstawił Pan radny Wiesław Parus - 
Członek Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały. 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Porozumienie dla Kołobrzegu Wioletty Dymeckiej” przedstawiła 
Pani radna Wioletta Dymecka – Przewodnicząca Klubu, która przekazała, że Klub nie wnosi 
uwag do projektu uchwały i go poprze. 
 



14 

 

Stanowisko Klubu Radnych Niezależny Kołobrzeg przedstawił Pan radny Henryk 
Bieńkowski- Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały. 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Marek 
Młynarczyk – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały. 
 
W związku z brakiem chętnych do dyskusji, Przewodniczący zamknął dyskusję. 
 
W pierwszej kolejności zarządził głosowanie nad poprawką Komisji ds. Budżetowo – 
Gospodarczych oraz Komisji Oświaty i Kultury o treści: 
„W § 3 ust.1 pkt 5 wykreślić wyraz: „zakup”, a wyraz „nagród” zastąpić wyrazem „nagrody”. 
Wówczas § 3 ust.1 pkt 5 otrzyma brzmienie: 
„5) nagrody dla uczniów,”. 
W głosowaniu udział wzięło 16 radnych. 
Za przyjęciem poprawki głosowało 16 radnych, 0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu. 
Głosu nie oddali radni: Marcin Beńko, Henryk Bieńkowski, Jacek Kalinowski. 
Wyniki glosowania stanowią załącznik do protokołu. 
 
Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie przyjęła poprawkę Komisji ds. 
Budżetowo – Gospodarczych oraz Komisji Oświaty i Kultury. 
 
Następnie Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem projekt uchwały w sprawie 
utworzenia w oświatowych jednostkach budżetowych prowadzonych przez Gminę Miasto 
Kołobrzeg wydzielonych rachunków dochodów, ustalenia źródeł dochodów oraz ich 
przeznaczenia, sposobu i trybu sporządzania planu finansowego dochodów i wydatków nimi 
finansowanych, dokonywania zmian w tym planie oraz ich zatwierdzania wraz z przyjętą 
poprawką: 
W głosowaniu udział wzięło 18  
Za podjęciem uchwały głosowało 18 radnych, 0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu. 
Głosu nie oddał radny Marcin Beńko.  
 
Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 
Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  
NR XXXVIII/577/17 w sprawie utworzenia w oświatowych jednostkach budżetowych 
prowadzonych przez Gminę Miasto Kołobrzeg wydzielonych rachunków dochodów, 
ustalenia źródeł dochodów oraz ich przeznaczenia, sposobu i trybu sporządzania 
planu finansowego dochodów i wydatków nimi finansowanych, dokonywania zmian  
w tym planie oraz ich zatwierdzania wraz z poprawką. 
 
Punkt 4 podpunkt 8 – podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Miejskiego Programu 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 
Narkomanii w Kołobrzegu na rok 2018 
 
W imieniu Prezydenta Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Radzie Pan 
Jacek Woźniak – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych. 
 
Projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja ds. Budżetowo – Gospodarczych. Opinię przedstawiła Pani radna Krystyna 

Strzyżewska – Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o jego przyjęcie bez poprawek. 

2. Komisja Spraw Społecznych i Sportu. Opinię przedstawiła Pani radna Izabela 

Zielińska – Przewodnicząca Komisji.  Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały i wnioskuje do Rady o jego przyjęcie bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
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Stanowiska Klubów Radnych 
Stanowisko Klubu Radnych Platforma Obywatelska przedstawiła Pani radna Izabela 
Zielińska - Członek Klubu, która przekazała, że Klub nie wnosi uwag do projektu uchwały  
i wnioskuje do Rady o przyjęcie Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Kołobrzegu na rok 2018. 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Porozumienie dla Kołobrzegu Wioletty Dymeckiej” przedstawiła 
Pani radna Wioletta Dymecka – Przewodnicząca Klubu, która zapowiedziała, że Klub 
zagłosuje za projektem uchwały.   
 
Stanowisko Klubu Radnych Niezależny Kołobrzeg przedstawił Pan radny Jacek Kalinowski- 
Członek Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały. 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Marek 
Młynarczyk – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały. 
 
W związku z brakiem chętnych do dyskusji, Przewodniczący zamknął dyskusję i zarządził 
głosowanie nad projektem uchwały w sprawie przyjęcia Miejskiego Programu Profilaktyki i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii  
w Kołobrzegu na rok 2018: 
W głosowaniu udział wzięło 18 radnych. 
Za podjęciem uchwały głosowało 18 radnych, 0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu.  
Głosu nie oddał radny Henryk Bieńkowski. 
Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 
 
Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  
NR XXXVIII/578/17 w sprawie przyjęcia Miejskiego Programu Profilaktyki  
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii  
w Kołobrzegu na rok 2018. 
 
Punkt 4 podpunkt 9 – podjęcie uchwały w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji 
dla szkół, przedszkoli i innych form wychowania przedszkolnego oraz trybu 
przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania, w tym zakres 
danych, które powinny być zawarte we wniosku o udzielenie dotacji i w rozliczeniu jej 
wykorzystania, termin przekazania informacji o liczbie dzieci objętych wczesnym 
wspomaganiem rozwoju, uczniów, wychowanków lub uczestników zajęć 
rewalidacyjno-wychowawczych oraz termin i sposób rozliczenia wykorzystania 
dotacji.  
 
W imieniu Prezydenta Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Radzie Pan 
Jacek Woźniak – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych. 
 
Projekt uchwały opiniowała: 
Komisja ds. Budżetowo – Gospodarczych. Opinię przedstawiła Pani radna Krystyna 

Strzyżewska – Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały i wnioskuje do Rady o jego przyjęcie bez poprawek. 

Opinia Komisji stanowi załącznik do protokołu. 

Stanowiska Klubów Radnych 
Stanowisko Klubu Radnych Platforma Obywatelska przedstawił Pan radny Wiesław Parus - 
Członek Klubu, która przekazał, że Klub nie wnosi uwag do projektu uchwały  
i wnioskuje do Rady o przyjęcie projektu uchwały. 
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Stanowisko Klubu Radnych „Porozumienie dla Kołobrzegu Wioletty Dymeckiej” przedstawiła 
Pani radna Wioletta Dymecka – Przewodnicząca Klubu, która przekazała, że Klub nie wnosi 
uwag do projektu uchwały.   
 
Stanowisko Klubu Radnych Niezależny Kołobrzeg przedstawił Pan radny Henryk 
Bieńkowski- Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały. 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Marek 
Młynarczyk – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały. 
 
W związku z brakiem chętnych do dyskusji, Przewodniczący zamknął dyskusję i zarządził 
głosowanie nad projektem uchwały w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla szkół, 
przedszkoli i innych form wychowania przedszkolnego oraz trybu przeprowadzania kontroli 
prawidłowości ich pobrania i wykorzystania, w tym zakres danych, które powinny być 
zawarte we wniosku o udzielenie dotacji i w rozliczeniu jej wykorzystania, termin przekazania 
informacji o liczbie dzieci objętych wczesnym wspomaganiem rozwoju, uczniów, 
wychowanków lub uczestników zajęć rewalidacyjno-wychowawczych oraz termin i sposób 
rozliczenia wykorzystania dotacji: 
W głosowaniu udział wzięło 17 radnych. 
Za podjęciem uchwały głosowało 17 radnych, 0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu.  
Głosu nie oddali radni: Artur Dąbkowski, Wioletta Dymecka 
Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 
 
Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  
NR XXXVIII/579/17 w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla szkół, 
przedszkoli i innych form wychowania przedszkolnego oraz trybu przeprowadzania 
kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania, w tym zakres danych, które 
powinny być zawarte we wniosku o udzielenie dotacji i w rozliczeniu jej wykorzystania, 
termin przekazania informacji o liczbie dzieci objętych wczesnym wspomaganiem 
rozwoju, uczniów, wychowanków lub uczestników zajęć rewalidacyjno 
wychowawczych oraz termin i sposób rozliczenia wykorzystania dotacji. 
 
Punkt 5. Budżet Gminy Miasto Kołobrzeg na 2018 rok i Wieloletnia Prognoza 

Finansowa Gminy Miasto Kołobrzeg na lata 2018 – 2024. 

 

Punkt 5 podpunkt 1 - odczytanie projektu uchwały budżetowej Gminy Miasto 

Kołobrzeg na 2018 rok wraz z uzasadnieniem 

Prezydent Miasta przedstawił Radzie projekt uchwały budżetowej na 2018 rok wraz z 

uzasadnieniem. 

Punkt 5 podpunkt 2 - odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie 

uchwały budżetowej Miasta Kołobrzeg na 2018 rok 

 

Regionalna Izba Obrachunkowa w Szczecinie Zespół Zamiejscowy w Koszalinie pismem  

z dnia 06 grudnia 2017 r. przesłało Uchwałę nr CXXXIV.564.Z.2017 Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie z dnia 5 grudnia 2017 r. w sprawie opinii  

projekcie uchwały budżetowej Miasta Kołobrzeg na 2018 r. Skład Orzekający RIO  

w Szczecinie pozytywnie zaopiniował projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Miasta 

Kołobrzeg na 2018 r. Uchwała została odczytana przez Pana radnego Sławomira Kargula - 

Wiceprzewodniczącego Rady. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
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Punkt 5 podpunkt 3 - odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o możliwości 

sfinansowania deficytu ustalonego w projekcie uchwały budżetowej na 2018 rok 

 

Regionalna Izba Obrachunkowa w Szczecinie Zespół Zamiejscowy w Koszalinie pismem  

z dnia 6 grudnia 2017 r. przesłało Uchwałę Nr CXXXIV.566.Z.2017 Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie z dnia 5 grudnia 2017 r. w sprawie wydania 

opinii o możliwości sfinansowania deficytu ustalonego w projekcie uchwały budżetowej 

Miasta Kołobrzegu na 2018 rok. RIO pozytywnie zaopiniowało możliwość sfinansowania 

deficytu budżetu ustalonego w projekcie uchwały budżetowej Miasta Kołobrzeg na 2018 r. 

Uchwała została odczytana przez Pana radnego Sławomira Kargula, Wiceprzewodniczącego 

Rady i stanowi załącznik do protokołu.  

 

Punkt 5 podpunkt 4 - odczytanie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg na lata 2018 – 2024. 

 

W imieniu Prezydenta Miasta projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Miasto Kołobrzeg na lata 2018 – 2024 został odczytany przez Pana Jacka Woźniaka- 

Zastępcę Prezydenta Miasta ds. społecznych. 

 

Punkt 5 podpunkt 5 - odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej  

do projektu uchwały o wieloletniej prognozie finansowej Miasta Kołobrzeg 

 

Regionalna Izba Obrachunkowa w Szczecinie Zespół Zamiejscowy w Koszalinie pismem  

z dnia 6 grudnia 2016 r. przesłało Uchwałę Nr CXXXIV.565.Z.2017 Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie z dnia 5 grudnia 2017 r. w sprawie opinii do 

projektu uchwały o wieloletniej prognozie finansowej Miasta Kołobrzegu. RIO pozytywnie 

zaopiniowało projekt uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Miasta Kołobrzegu 

na lata 2018 – 2024. Uchwała została odczytana przez Pana radnego Sławomira Kargula, 

Wiceprzewodniczącego Rady i stanowi załącznik do protokołu.  

 

Punkt 5 podpunkt 6 - przedstawienie opinii Komisji ds. Budżetowo – Gospodarczych 

 

Pani radna Krystyna Strzyżewska, Przewodnicząca Komisji ds. Budżetowo – Gospodarczych 

przedstawiła ostateczną opinię Komisji ds. Budżetowo – Gospodarczych z dnia 4 grudnia 

2017 r. Opinia Komisji stanowi załącznik do protokołu. 

 

Punkt 5 podpunkt 7 - przedstawienie stanowiska Prezydenta Miasta w sprawie zmian 

postulowanych w opinii Komisji ds. Budżetowo – Gospodarczych 

 

W imieniu Prezydenta Miasta stanowisko w sprawie zmian postulowanych w opinii Komisji 

ds. Budżetowo – Gospodarczych przedstawiła Pan Jacek Woźniak – Zastępca Prezydenta 

Miasta ds. społecznych. Prezydent Miasta nie uwzględnił zmiany postulowanej w opinii 

Komisji ds. Budżetowo – Gospodarczych ze względu na to, że ten wniosek jest 

przedwczesny. Obecnie jest realizowana inwestycja „Budowa Hali Sportowej przy Szkole 

Podstawowej nr 3”. 

 

Punkt 5 podpunkt 8 - przedstawienie proponowanych do projektu budżetu 

autopoprawek wynikających z konsultacji projektu budżetu z różnymi środowiskami  
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i poprawek wynikających z uwzględnionych wniosków złożonych przez Komisję  

ds. Budżetowo – Gospodarczych 

 

Prezydent Miasta pismem z dnia 19 grudnia 2017 r. przedstawił ostateczną wersję uchwały 

w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg na 2018 rok wraz  

z autopoprawkami – załącznik do protokołu.  

 

W tym punkcie głos zabierali: 

Pan radny Wiesław Parus, który odniósł się do wniosku złożonego przez Komisję Oświaty  

i Kultury. Pan radny wyraził ubolewanie nad tym, że Prezydent nie uwzględnił wniosku 

Komisji w projekcie budżetu na 2018 rok. Pan radny zaznaczył, że projektem rozbudowy sali 

gimnastycznej można było się zając w roku 2018. Pan radny powiedział również, że 

przeglądając WPF nie znalazł miejsca, gdzie można by było ująć ten wydatek. 

 

Pan radny Henryk Bieńkowski w swojej wypowiedzi poparł stanowisko Przewodniczącego 

Komisji Oświaty i Kultury. Zdaniem Pana radnego przystąpienie do projektowania tej sali 

gimnastycznej nie obciążyłoby budżetu miasta. Pan radny zwrócił uwagę na to, że  

w projekcie budżetu jest dużo pomyłek i nieścisłości. 

 

Pan Grzegorz Czakański – Skarbnik Miasta stwierdził, że nie dziwi się takiemu stanowisku 

Pana radnego. Skarbnik przeprosił radnych za pomyłki. 

 

Pan Ryszard Szufel- Przewodniczący Rady, który powiedział, że ta sesja została zwołana 

zgodnie z wolą większości w Radzie Miasta. Przewodniczący poinformował, że bardzo 

uważnie wysłuchał wystąpień radnych i przeprosił za zaistniałą sytuację. Przewodniczący 

wspomniał również o sesji na początku roku, kiedy był uchwalany budżet i wtedy musiał 

składać wyjaśnienia do RIO. 

 

Pan radny Krzysztof Plewko potwierdził, to co powiedział Przewodniczący Rady odnośnie 

terminu sesji budżetowej. 

 

Pani radna Wioletta Dymecka zwróciła się do Prezydenta Miasta z prośbą o złożenie 

deklaracji, że wniosek Komisji Oświaty i Kultury zostanie uwzględniony przy pierwszej 

zmianie budżetu. 

 

Pan Grzegorz Czakański – Skarbnik Miasta powiedział, że 150 tysięcy złotych nie jest 

problemem dla budżetu, ale problemem może być realizacja. „Rozumiem, ze Oceanarium 

jest niepewną inwestycją. W tym roku nie znalazł się wniosek Miejskiego Zakładu Zieleni, 

Dróg i Ochrony Środowiska o poręczenie 20 milionów złotych. To nie jest bezduszność, na 

razie jest to ostrożne projektowanie tego, co ma się zdarzyć w przyszłości. Budżet też będzie 

korygowany. Nie mamy gwarancji, ze dostaniemy dofinansowanie na ścieżki rowerowe. My 

ten wniosek zauważamy i wiemy, że takie są potrzeby. Poczekajmy do rozliczenia budżetu 

roku 2017. Namawiam Państwa do chwili cierpliwości w tej sprawie.” 

 

Punkt 5 podpunkt 9 - przedstawienie opinii Klubów Radnych: 

 

W imieniu Klubu Radnych Platforma Obywatelska opinię przedstawił Pan radny Dariusz 

Zawadzki – Przewodniczący Klubu. „Prezydent Miasta w swoim wystąpieniu ten budżet 
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nazwał budżetem nadziei i my to podzielamy. Jest to budżet realny i stabilny. Prezydent 

zmierza do zminimalizowania deficytu i kredytów.” Wystąpienie Pana radnego zostało 

nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu. 

 

W imieniu Klubu Radnych „Porozumienie dla Kołobrzegu Wioletty Dymeckiej” opinię 

przedstawiła Pani radna Wioletta Dymecka – Przewodnicząca Klubu. „ Minusem tego 

projektu jest to, że wiele zadań z roku 2017 przeszło na rok 2018. W imieniu naszego Klubu 

chciałam się pokłonić pracy Pana Skarbnika. Życzę mieszkańcom, aby ten budżet był 

zrealizowany. Cieszę się, że w opinii RIO znalazła się uwaga odnośnie gospodarki odpadami 

komunalnymi. Mam nadzieje, że ta sprawa będzie do końca marca rozstrzygnięta. Nasz Klub 

poprze projekt uchwały budżetowej.” Całe wystąpienie zostało nagrane na nośniku 

elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu. 

 
W imieniu Klubu Radnych Niezależny Kołobrzeg opinię przedstawił Pan radny Henryk 
Bieńkowski – Przewodniczący Klubu. „Budżet czytam skrupulatnie i nie rozumiem 
wypowiedzi Pani radnej Wioletty Dymeckiej. Klub wstrzyma się od poparcia budżetu ze 
względu na wątpliwości. Zauważamy, że wydatki majątkowe koncentrują się w pewnej części 
miasta. Mamy politykę transportową, mówimy o zmianie organizacji ruchu w centrum miasta. 
Oświadczenia są takie, że nie możemy tego wykonać, ponieważ nie ma rozwiązanego 
problemu miejsc postojowych, przykład budowa drogi ul. Sułkowskiego. O ile pamiętam, że 
nie uchwaliliśmy tam planu. W tym budżecie jest szereg zadań inwestycyjnych, z którymi 
należy się zgodzić. Uważam, że procedury przetargowe są przygotowywane za późno.” Całe 
wystąpienie zostało nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do 
protokołu. 
 
W imieniu Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” opinie przedstawił Pan radny Marek 
Młynarczyk – Przewodniczący Klubu. „Uważamy, że budżet miasta jest niezrównoważony, 
jeżeli chodzi o strefy miasta. Jedna część jest dopieszczana niż pozostałe. Uważamy, że to 
powinno być inaczej skonstruowane. Ogłoszenie o inwestycjach powinno być poddane 
szerszej dyskusji. Sprawa przesunięć inwestycji – czy to będzie się opłacało firmom  
w 2018 r. Zauważamy brak wsparcia Rad Osiedli. Te Rady, które nie wykorzystały środków 
finansowych, to ich sprawa. Co sesję słyszymy interpelacje, w których mówi się o tych 
sprawach? Jestem zwolennikiem tego, aby re Rady Osiedli dopieścić i przekazać część 
władzy na ich rzecz. Uchwała w sprawie Stref Płatnego Parkowania – tracimy miliony złotych 
ze względu na nieuregulowanie tych spraw. Jeżeli coś się nam należy, to miasto powinno 
mieć z tego wpływy. Dlaczego Prezydent Miasta nie chce skorzystać z zapisów 
zaproponowanych przez Klub Radnych PiS? W ubiegłym roku było to 1 milion złotych. 
Sprawa toalet – należy robić wszystko, aby te toalety budować. Szkoda, że nasze miasto nie 
przystąpiło do programu Mieszkanie+. Te mieszkania należy budować. Proszę, aby nasze 
miasto złożyło w tej sprawie akces do ministerstwa. Słyszałem wypowiedzi, że materiały 
budowlane idą w górę. Gdybyśmy utrzymali Kombinat Budowalny, to te ceny by tak nie rosły. 
Opłaty za śmieci –od wielu lat walczę z tą uchwałą. Przedsiębiorcy mówią swoje, radni 
swoje, mieszkańcy swoje a jest, jak jest. Wreszcie RIO pokazało, co należy zrobić. Taka 
sytuacja być nie może. Będziemy nad tym dalej pracowali. Chodzi o objęcie miasta całym 
systemem. Sprawa budowy targowiska przy Trzebiatowskiej – myślę, że nie do końca 
uzgodniono tą inwestycje z handlującymi na tym targowisku. Nasz Klub, kiedy powstał 
wówczas mówiłem, że nie jest on opozycją totalną. Nasz Klub poprze projekt uchwały.” 
Całe wystąpienie zostało nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do 
protokołu.   

 

Punkt 5 podpunkt 10 - dyskusja nad wniesionymi poprawkami i ich głosowanie 

 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady głos zabierali: 
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Pan Grzegorz Czakański – Skarbnik Miasta, który wyjaśnił, czego dotyczą poprawki. Pan 

Skarbnik powiedział, że w wykazie przedsięwzięć zostały naniesione kosmetyczne zmiany. 

Co do samej treści uchwały budżetowej, powiedział, że przyjął uwagi RIO, które odnosiły się 

do załączników. Pan Skarbnik zaznaczył, że nie zgadza się z opinią RIO w sprawie 

gospodarki odpadami. Skarbnik uważa, ze RIO z tą opinią wyszło przed szereg wskazując 

organowi wykonawczemu, co ma w tej sprawie robić.  

Cała wypowiedź została nagrana na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Pan Jerzy Wolski – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych: „Z uwagą 

wsłuchałem się w glosy Państwa Radnych, za które dziękuję i przyjmujemy te Państwa 

sugestie. Szanowni Państwo nie wszystkie wnioski da się przyjąć, krawiec tak kraje, jak mu 

materiału staje. 150 tysięcy złotych dla budżetu nie jest problemem, problemem jest potem 

realizacja w latach następnych. Dzisiaj w Szkole Podstawowej nr 4 jest potrzebna sala 

sportowa, bo ona jest mniejsza. Jeżeli będą środki, to na pewno to zrobimy. W pierwszym 

rzędzie zabiegamy o to, aby szukać środków zewnętrznych. Jeżeli chodzi o wypowiedź Pana 

radnego Bieńkowskiego, to nie do końca się z nią zgadzam. Jest polityka transportowa, tych 

miejsc postojowych wszędzie brakuje. Co do parkingu na ulicy Kamiennej, to jesteśmy po 

wstępnych rozmowach. W ślad za tym będzie zlecany projekt. Dzisiaj projektant mówi o 20 

milionach złotych. Prezydent chce to zrobić w taki sposób, aby na to starczyło. Droga 43 

KTD – miasto nie poniosło żadnych kosztów poza tym, że jest porozumienie. Nie chcę 

przypominać, kto tę drogę sprzedał. Ta droga jest potrzebna. Mamy obok działki, których 

wartość wzrośnie. Pan Prezydent przychyla się prawie do wszystkich wniosków. Dzisiaj mam 

4 osiedla, które nie złożyły wniosków na wydatkowanie tych środków. Jeżeli chodzi o Strefy 

Płatnego Parkowania, to Prezydent złożył taki projekt uchwały.” 

Cała wypowiedź została nagrana na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Pan radny Henryk Bieńkowski: „Jeżeli wygląda to tak, że wprowadzamy projekt parkingu 

przy ulicy Kamiennej, a Pan mówi, że ten parking nie będzie realizowany do czasu zmiany 

organizacji ruchu, to część miasta jest w 100% zapełniona. Ja tutaj nie widzę woli 

rozwiązania problemu parkingu przy ulicy Kamiennej. 

Cala wypowiedź została nagrana na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Pan radny Jacek Kalinowski: „Ile trwa cykl inwestycyjny w mieście? Chodzi o rozbudowę 

sali sportowej przy Szkole Podstawowej nr 5. Według mojej oceny 5 lat.” 

 

Pan Jerzy Wolski – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych: ”To nie zależy od 

Prezydenta tylko od radnych. To Państwo zgłaszają wnioski. 

 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący 

zamknął dyskusję. 

 

Radni nie zgłosili uwag do głosowania blokiem poprawek i autopoprawek zgłoszonych przez 

Prezydenta Miasta, więc Przewodniczący zarządził nad nimi glosowanie. 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. Za przyjęciem poprawek głosowało 16 

radnych, 0 przeciw, 3 wstrzymało się od głosu. 
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Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu.  

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów przyjęła poprawki Prezydenta 

Miasta.  

 

Przed głosowaniem nad wnioskiem Komisji ds. Budżetowo – Gospodarczych, Skarbnik 

Miasta powiedział, że wniosek Komisji nie spowoduje zwiększenia deficytu budżetowego, ale 

będzie konieczne wprowadzenie poprawek do materiałów budżetowych. 

 

Przewodniczący zarządził głosowanie nad wniesioną poprawką Komisji ds. Budżetowo –

Gospodarczych: 

W glosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Za przyjęciem poprawki głosowało 19 radnych, 0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu. 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie przyjęła poprawkę Komisji ds. 

Budżetowo – Gospodarczych. 

 

Punkt 5 podpunkt 11.1. – głosowanie nad projektem uchwały w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg na lata 2018 – 2024 

 

19 grudnia 2017 r. radni otrzymali projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg na lata 2018 - 2024 wraz  

z autopoprawkami Prezydenta Miasta. Prezydent Miasta przedstawił Radzie powyższy 

projekt uchwały wraz z autopoprawkami i uzasadnieniem. 

 

Pierwotny projekt uchwały opiniowały: 

1) Komisja ds. Budżetowo – Gospodarczych, która pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

2) Komisja Komunalna, która pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

3) Komisja Oświaty i Kultury, która pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

4) Komisja Prawa, Porządku Publicznego i Spraw Obywatelskich, która pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

5) Komisja Uzdrowiskowa, która pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

6) Komisja Morska, która pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

7) Komisja Spraw Społecznych i Sportu, która pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

 

Stanowiska Klubów Radnych: 

Stanowisko Klubu Radnych Platforma Obywatelska przedstawił Pan radny Dariusz 

Zawadzki, Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub popiera projekt uchwały i wnosi 

do Rady o jego przyjęcie. 

 

Stanowisko Klubu Radnych „Porozumienie dla Kołobrzegu Wioletty Dymeckiej” przedstawiła 

Pani radna Wioletta Dymecka, Przewodnicząca Klubu, która przekazała, że Klub zagłosuje 

za tym projektem uchwały. 

 
Stanowisko Klubu Radnych Niezależny Kołobrzeg przedstawił Pan radny Henryk 
Bieńkowski-Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie poprze projektu uchwały. 



22 

 

 
Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Marek 
Młynarczyk – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały. 
 
W związku z brakiem chętnych do dyskusji, Przewodniczący zarządził głosowanie nad 
projektem uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg na 
lata 2018 – 2024 wraz z autopoprawkami: 
W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 16 radnych, 
3 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu. 
Wyniki glosowania stanowią załącznik do protokołu. 
 
Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XXXVIII/580/17 w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto 

Kołobrzeg na lata 2018 – 2024 wraz z autopoprawkami. 

 

Punkt 5 podpunkt 11.2. – głosowanie nad projektem uchwały w sprawie uchwalenia 

budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg na 2018 rok 

 

Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie uchwalenia budżetu 

Gminy Miasto Kołobrzeg na 2018 rok wraz z przyjętymi poprawkami i autopoprawkami: 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 16 radnych, 

0 przeciw, 3 wstrzymało się od głosu. 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XXXVIII/381/17 w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg na 2018 

rok. 

 
Punkt 6 podpunkt 1 - podjęcie uchwały w sprawie zawarcia porozumienia 

międzygminnego pomiędzy Gminą Miasto Kołobrzeg a Gminą Dygowo w zakresie 

lokalnego transportu zbiorowego 

W imieniu Prezydenta Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Pan Jerzy 
Wolski – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 
 
Projekt uchwały opiniowała: 

1) Komisja ds. Budżetowo – Gospodarczych. Opinię przedstawiła Pani radna Krystyna 

Strzyżewska – Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o jego przyjęcie bez poprawek.  

2) Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Dariusz Zawadzki, 

Przewodniczący Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały i wnioskuje do Rady o jego przyjęcie bez poprawek.  

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu 

Stanowiska Klubów Radnych 
Stanowisko Klubu Radnych Platforma Obywatelska przedstawiła Pani radna Aneta Cieślicka, 

Członek Klubu, która przekazała, że Klub nie wnosi uwag do u uchwały i wnosi do Rady  

o jego przyjęcie. 

 

Stanowisko Klubu Radnych „Porozumienie dla Kołobrzegu Wioletty Dymeckiej” przedstawiła 

Pani radna Wioletta Dymecka, Przewodnicząca Klubu, która przekazała, że Klub zagłosuje 

za tym projektem uchwały. 
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Stanowisko Klubu Radnych Niezależny Kołobrzeg przedstawił Pan radny Henryk 
Bieńkowski-Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały. 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawiła Pani radna Małgorzata 
Zajączkowska – Członek Klubu, która przekazała, że Klub poprze projekt uchwały. 
 
W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady udział wzięli: 
Pan radny Krzysztof Plewko, który stwierdził, że ten projekt uchwały będzie z korzyścią dla 
mieszkańców. 
 
Pani radna Danuta Wilk, która zapytała o wolne autobusy, żeby zabezpieczyć tą linię i czy 
to nie będzie kosztem innych linii. 
 
Pan Jerzy Wolski – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych, który powiedział, 
że ta linia, to będzie przedłużenie linii nr 9. W tej sprawie jest zawarte porozumienie gminne. 
 
W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący zamknął dyskusję. 
Dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu. 
 
Następnie Przewodniczący zarządził głosowanie nad em uchwały w sprawie zawarcia 

porozumienia międzygminnego pomiędzy Gminą Miasto Kołobrzeg a Gminą Dygowo  

w zakresie lokalnego transportu zbiorowego: 

W głosowaniu udział wzięło 16 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 16 radnych, 

0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu.  Głosu nie oddali radni: Henryk Bieńkowski, 

Artur Dąbkowski, Marek Młynarczyk. 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  

NR XXXVIII/582/20 w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego pomiędzy 

Gminą Miasto Kołobrzeg a Gminą Dygowo w zakresie lokalnego transportu 

zbiorowego. 

 

Po tym glosowaniu Przewodniczący ogłosił 5 minutową przerwę techniczną w obradach. 

Po przerwie Przewodniczący wznowił obrady. 

 

Punkt 6 podpunkt 2 – podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania 

zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta 

Kołobrzeg dla terenu położonego przy ul. J. Tarnowskiego 

W imieniu Prezydenta Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Pan Jacek 
Woźniak – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych. 
 
Projekt uchwały opiniowała: 

1) Komisja ds. Budżetowo – Gospodarczych. Opinię przedstawiła Pani radna Krystyna 

Strzyżewska, Przewodnicząca Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o jego przyjęcie bez poprawek. 

2) Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Dariusz Zawadzki, 

Przewodniczący Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały i wnioskuje do Rady o jego przyjęcie bez poprawek. 
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3) Komisja Uzdrowiskowa. Opinię przedstawiła Pani radna Karolina Szarłata – Woźniak, 

Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały i wnioskuje do Rady o jego przyjęcie bez poprawek. 

Stanowiska Klubów Radnych 
Stanowisko Klubu Radnych Platforma Obywatelska przedstawiła Pani radna Karolina 

Szarłata – Woźniak, Członek Klubu, która przekazała, że Klub poprze projekt uchwały.  

 

Stanowisko Klubu Radnych „Porozumienie dla Kołobrzegu Wioletty Dymeckiej” przedstawiła 

Pani radna Wioletta Dymecka, Przewodnicząca Klubu, która przekazała, że każdy  

z Członków Klubu zagłosuje indywidualnie.. 

 
Stanowisko Klubu Radnych Niezależny Kołobrzeg przedstawił Pan radny Henryk 
Bieńkowski-Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały. 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Marek 
Młynarczyk, Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały. 
 
W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady udział wzięli: 
Pan radny Jacek Kalinowski, który zapytał, że jeżeli Rada zmieni przeznaczenie tej działki, 
czy coś tam będzie budowane. 
 
Pani radna Danuta Wilk zasugerowała, aby zrealizować plany, które dotychczas Rada 
uchwaliła. 
 
Pan Jacek Woźniak, Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych: „Podzielam Państwa 
wątpliwości odnośnie przygotowania planów. Wiele z nich wymaga szeregu uzgodnień, ale 
są też proste plany, do których należy właśnie ten Państwu przedstawiony do uchwalenia. 
Tutaj jest kilka możliwości. To może realizować KTBS. W perspektywie czasu te 
nieruchomości mogą być zbyte przez gminę KTBS, ale to wszystko będzie zależało od 
decyzji Rady Miasta”. 
 
Z uwagi na brak chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący zamknął dyskusję. Dyskusja 
została nagrana na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu. 
 
Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie przystąpienia do 

sporządzania zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części obszaru 

miasta Kołobrzeg dla terenu położonego przy ul. J. Tarnowskiego: 

W głosowaniu wzięło udział 16 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 11 radnych, 

0 przeciw, 5 wstrzymało się od głosu. Brak głosu: Henryk Bieńkowski, Artur 

Dąbkowski, Małgorzata Zajączkowska. 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XXXVIII/583/17 w sprawie przystąpienia do sporządzania zmiany miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg dla terenu 

położonego przy ul. J. Tarnowskiego. 

 

Punkt 6 podpunkt 3 – podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży działki nr 1148/4  

obręb 9, położonej w Kołobrzegu przy ulicy Bydgoskiej 



25 

 

W imieniu Prezydenta Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Pan Jacek 
Woźniak – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych. 
 
Projekt uchwały opiniowała: 

1) Komisja ds. Budżetowo – Gospodarczych. Opinię przedstawiła Pani radna Krystyna 

Strzyżewska, Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o jego przyjęcie bez poprawek. 

2) Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Dariusz Zawadzki, 

Przewodniczący Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały i wnioskuje do Rady o jego przyjęcie bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

Stanowiska Klubów Radnych 
Stanowisko Klubu Radnych Platforma Obywatelska przedstawił Pan radny Wiesław Parus, 

Członek Klubu, który przekazał, że Klub będzie głosował za projektem uchwały.  

 

Stanowisko Klubu Radnych „Porozumienie dla Kołobrzegu Wioletty Dymeckiej” przedstawiła 

Pani radna Wioletta Dymecka, Przewodnicząca Klubu, która przekazała, że Klub poprze 

projekt uchwały.  

 
Stanowisko Klubu Radnych Niezależny Kołobrzeg przedstawił Pan radny Henryk 
Bieńkowski-Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały. 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Marek 
Młynarczyk, Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały. 
 
W związku z brakiem chętnych do dyskusji, Przewodniczący zamknął dyskusję i zarządził 
głosowanie nad projektem w sprawie sprzedaży działki nr 1148/4 obręb 9, położonej  
w Kołobrzegu przy ulicy Bydgoskiej: 
W głosowaniu udział wzięło 16 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 16 radnych, 
0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu. Brak głosu: Henryk Bieńkowski, Artur 
Dąbkowski, Małgorzata Zajączkowska. 
Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 
 
Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  

NR XXXVIII/584/17 w sprawie sprzedaży działki nr 1148/4 obręb 9, położonej  

w Kołobrzegu przy ulicy Bydgoskiej. 

 

Punkt 6 podpunkt 4 – podjęcie uchwały w sprawie udzielenia bonifikaty od ceny 

sprzedaży nieruchomości przeznaczonych na cele mieszkaniowe 

Prezydent Miasta Pan Janusz Gromek przedstawił Radzie projekt uchwały wraz  
z uzasadnieniem. 
 
Projekt uchwały opiniowała: 

1) Komisja ds. Budżetowo – Gospodarczych. Opinię przedstawiła Pan i radna Krystyna 

Strzyżewska, Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o jego przyjęcie bez poprawek. 

2) Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Dariusz Zawadzki, 

Przewodniczący Komisji. Komisja większością głosów negatywnie zaopiniowała 

projekt uchwały i wnioskuje do Rady o jego odrzucenie. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
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Stanowiska Klubów Radnych 
Stanowisko Klubu Radnych Platforma Obywatelska przedstawił Pan radny Przemysław 

Kiełkowski, Członek Klubu, który przekazał, że Klub nie wypracował jednolitego stanowiska.  

 

Stanowisko Klubu Radnych „Porozumienie dla Kołobrzegu Wioletty Dymeckiej” przedstawiła 

Pani radna Wioletta Dymecka, Przewodnicząca Klubu, która przekazała, że Klub poprze 

projekt uchwały.  

 
Stanowisko Klubu Radnych Niezależny Kołobrzeg przedstawił Pan radny Henryk 
Bieńkowski-Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub wyraził negatywne stanowisko 
do projektu uchwały. 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Marek 
Młynarczyk, Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie wypracował jednolitego 
stanowiska. 
 
W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady udział wzięli: 
Pani radna Danuta Wilk: „Ulica Jasna ma być przedłużona, więc nie wiem, czy ta 3 letnia 
dzierżawa nie zamknie tej inwestycji.” 
 
Pan Janusz Gromek, Prezydent Miasta: „Na razie nie będzie przedłużania ulicy Jasnej. 
Decyzja w tej sprawie należy do Państwa Radnych.” 
 
Pan radny Krzysztof Plewko: „Ta działka jest potrzebna do ewentualnego przedłużenia 
ulicy Jasnej. Jeżeli byśmy zgodzili się na dzierżawę tej działki, to czy będzie można cofnąć tą 
decyzję? 
 
Pan radny Marek Młynarczyk: „Uważam, że powinniśmy poprzeć ten projekt uchwały. Ja 
znam odpowiedź na to pytanie. Cena jest zgodna z uchwałą. Faktycznie w najbliższym 
czasie nie jest planowane przedłużenie ulicy Jasnej.” 
 
Pan Janusz Gromek, Prezydent Miasta: „Zawsze się można zabezpieczyć w umowie 
dzierżawy. Jeżeli tego nie będzie miało BRICO, to tam będzie dalej łąka. Cena jest zgodna z 
zarządzeniem.” 
 
Pan radny Krzysztof Plewko: „Ta stawka jest pod magazyny.” 
 
Pan Damian Kunz, Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami: „Na posiedzeniu 
Komisji Komunalnej dzierżawca odpowiadał na te wszystkie pytania i mówił, że nie da się 
wydzielić tych dwóch funkcjo.” 
 
Pan Jacek Woźniak, Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych: „Ta działka nie ma 
funkcji drogowej tylko inwestycyjną. Miasto niejednokrotnie podpisywało umowę na 
dzierżawę na czas oznaczony i wprowadzało do niej klauzulę.” 
 
Pan radny Henryk Bieńkowski: „Dla mnie wykładnią jest stawka za dzierżawę na parking 
przy ulicy Kasprowicza. Faktycznie każda wielka powierzchnia w tym systemie funkcjonuje. 
Tutaj jest klasyczna powierzchnia handlowa.” 
 
Pan Janusz Gromek, Prezydent Miasta: „Parking wyszedł 100 tysięcy złotych. To nie jest 
miejsce, które da się na przetarg.” 
 
Pani radna Krystyna Strzyżewska: „Na posiedzeniu Komisji ds. Budżetowo – 
Gospodarczych uzyskaliśmy bardzo dużo informacji w tej sprawie. Od Pana Naczelnika 
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usłyszeliśmy, że Urząd nie ma zastrzeżeń do prowadzonej tam działalności. Rozumiem, że 
jest to stawka wynegocjowana na cele magazynowo – składowe.” 
 
Pan Damian Kunz, Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami: „Dzierżawca 
podkreślił, że nie da się rozdzielić tych dwóch funkcji.” 
 
Pan radny Sławomir Kargul: „Zapis w projekcie uchwały mówi, że to ma być na cele 
magazynowe. Tam jest kasa, więc to nie jest wykorzystywane w taki sposób, jak jest  
w umowie.” 
 
Pan Janusz Gromek, Prezydent Miasta: „Szanowni Państwo wszystko zależy od Rady 
Miasta.” 
 
Pan radny Sławomir Kargul: „Z tego, co wiem, to właściciel wystąpił z takim wnioskiem.” 
 
Pani radna Aneta Cieślicka: „Podzielam stanowiska Państw Radnych. Tam jest kasa,  
a więc sprzedaż. Zgoda na dzierżawę, na którym prowadzony jest handel. Widzę, że miasto 
ma świadomość tego, jaka tam jest prowadzona działalność. Mam wątpliwości, co do stawki. 
Grajmy fer, bo tego oczekują od nas mieszkańcy.” 
 
Pani radna Izabela Zielińska: „Parking przy ulicy Kasprowicza a ten kawałek terenu jest to 
przykład nieadekwatny, bo to są dwa inne miejsca. Na razie nie ma planów inwestycyjnych, 
co do ulicy Jasnej. Wnioskowałabym, aby w kolejnej umowie to było egzekwowane. Należy 
się zastanowić nad tym, w jakim kierunku należy pójść.” 
 
Pan radny Krzysztof Plewko: „Uważam, że powinniśmy grać czysto. Jeżeli jest to teren 
sprzedaży, to wpiszmy to do uchwały.” 
 
Pan radny Marcin Beńko: „Tutaj chodzi o uczciwość.” 
 
Pan radny Sławomir Kargul przytoczył zapisy z uzasadnienia do projektu uchwały. 
 
Pan radny Wiesław Parus: „Szanowni Państwo, trochę jesteśmy skazani na siebie tj. Urząd 
i dzierżawca. Na razie nie ma pomysłu na ten kawałek terenu. Jestem za dogadaniem się  
z dzierżawcą.  
 
Pani radna Wioletta Dymecka: „Jeżeli chodzi o dogadanie się, to jest za. Ja doskonale 
wiem, że tam jest sprzedaż.” 
 
Pani radna Krystyna Strzyżewska: „W samym projekcie uchwały nie ma określonego celu. 
Ten cel jest w uzasadnieniu do projektu uchwały. W zasadzie w tym wszystkim chodzi o 
stawkę dzierżawy. Chodzi o zastosowanie stawki na sprzedaż handlową.” 
 
Pan radny Henryk Bieńkowski: „My nie odnosimy się do tej sprawy ad persona. Należy do 
tego podejść zgodnie z przepisami.” 
Cała dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do 
protokołu. 
 
W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący zamknął dyskusję. 
 
Następnie Przewodniczący w pierwszej kolejności zarządził glosowanie nad wnioskiem 
Komisji Komunalnej o odrzucenie projektu uchwały. 
W głosowaniu udział wzięło 16 radnych. Za odrzuceniem projektu uchwały głosowało 
7 radnych, 6 było przeciw odrzuceniu, 3 wstrzymało się od głosu. 
Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 
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Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów odrzuciła projekt uchwały  

w sprawie oddania w dzierżawę na okres 3 lat działki numer 157 obręb 10, położonej 

przy ulicy Jasnej w Kołobrzegu. 

 

Punkt 6 podpunkt 6 – podjęcie uchwały w sprawie oddania w dzierżawę na okres 3 lat 

części działki numer 1/5 obręb 4, o łącznej powierzchni 155,25 m2, położonej na terenie 

Bulwaru im. Jana Szymańskiego w Kołobrzegu 

W imieniu Prezydenta Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Pan Jerzy 
Wolski – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych. 
 
Projekt uchwały opiniowała: 

1) Komisja ds. Budżetowo – Gospodarczych. Opinię przedstawiła Pani radna Krystyna 

Strzyżewska, Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o jego przyjęcie bez poprawek. 

2) Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Dariusz Zawadzki, 

Przewodniczący Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały i wnioskuje do Rady o jego przyjęcie bez poprawek. 

3) Komisja Uzdrowiskowa. Opinię przedstawiła Pani radna Karolina Szarłata – Woźniak, 

Przewodnicząca Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały i wnioskuje do Rady o jego przyjęcie bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

Stanowiska Klubów Radnych 
Stanowisko Klubu Radnych Platforma Obywatelska przedstawiła Pani radna Karolina 

Szarłata – Woźniak, Członek Klubu, która przekazała, że Klub poprze projekt uchwały.  

 

Stanowisko Klubu Radnych „Porozumienie dla Kołobrzegu Wioletty Dymeckiej” przedstawiła 

Pani radna Wioletta Dymecka, Przewodnicząca Klubu, która przekazała, że Klub poprze 

projekt uchwały. 

 
Stanowisko Klubu Radnych Niezależny Kołobrzeg przedstawił Pan radny Henryk 
Bieńkowski-Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub będzie głosował przeciwko temu 
projektowi uchwały. 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Marek 
Młynarczyk, Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały. 
 
W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady udział wzięli: 
Pan radny Henryk Bieńkowski: „Ta sprawa ma wiele aspektów, które wywodzimy  
z przepisów prawa. Jest to ciąg pieszy. W tym załączniku po Bulwarze jest poprowadzona 
trasa rowerowa. Plan jest prawem miejscowym. W tym projekcie uchwały jest sprzeczność  
z zapisem § 3 uchwały o zasadach wydzierżawiania nieruchomości.” 
 
Pan radny Krzysztof Plewko: „Dzierżawimy od 2011 roku i stawka nieuległa zmianie. 
Dlaczego miasto nie próbuje zmieniać tych stawek?” 
 
Pan Jerzy Wolski, Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych: „Ta umowa, która 
obecnie trwa kończy się 31.12.2017 r. W propozycji nowej dzierżawy, ta kwota się zmienia.” 
 
W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący zamknął dyskusję. 
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Cała dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do 
protokołu. 
 
Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie oddania w 

dzierżawę na okres 3 lat części działki numer 1/5 obręb 4, o łącznej powierzchni 155,25 m2, 

położonej na terenie Bulwaru im. Jana Szymańskiego w Kołobrzegu: 

W głosowaniu udział wzięło 16 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, 

3 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu. Brak głosu: Artur Dąbkowski, Karolina Szarłata – 

Woźniak, Małgorzata Zajączkowska. 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XXXVIII/585/17 w sprawie oddania w dzierżawę na okres 3 lat części działki numer 

1/5 obręb 4, o łącznej powierzchni 155,25 m2, położonej na terenie Bulwaru im. Jana 

Szymańskiego w Kołobrzegu. 

 

Punkt 6 podpunkt 7 – podjęcie uchwały w sprawie oddania w dzierżawę, na czas 

nieoznaczony, części działki numer 4/8 w obrębie 4 o łącznej powierzchni 32 m2, 

położonej na Skwerze Komandora Stanisława Mieszkowskiego w Kołobrzegu 

W imieniu Prezydenta Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Pan Jerzy 
Wolski – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych. 
 
Projekt uchwały opiniowała: 

1) Komisja ds. Budżetowo – Gospodarczych. Opinię przedstawiła Pani radna Krystyna 

Strzyżewska, Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o jego przyjęcie bez poprawek. 

2) Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Dariusz Zawadzki, 

Przewodniczący Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały i wnioskuje do Rady o jego przyjęcie bez poprawek. 

3) Komisja Uzdrowiskowa. Opinię przedstawiła Pani radna Karolina Szarłata – Woźniak, 

Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały i wnioskuje do Rady o jego przyjęcie bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

Stanowiska Klubów Radnych 
Stanowisko Klubu Radnych Platforma Obywatelska przedstawiła Pani radna Karolina 

Szarłata – Woźniak, Członek Klubu, która przekazała, że Klub poprze projekt uchwały.  

 

Stanowisko Klubu Radnych „Porozumienie dla Kołobrzegu Wioletty Dymeckiej” przedstawiła 

Pani radna Wioletta Dymecka, Przewodnicząca Klubu, która przekazała, że Klub poprze 

projekt uchwały. 

 
Stanowisko Klubu Radnych Niezależny Kołobrzeg przedstawił Pan radny Henryk 
Bieńkowski-Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały. 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Marek 
Młynarczyk, Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały. 
 
W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady udział wzięli: 
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Pan radny Henryk Bieńkowski: „Jest to publiczna droga dojazdowa. Czy musi być umowa 
dzierżawy? 
 
Pan Damian Kunz – Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami: „ Nie jest to 
przyjęte do kategorii dróg publicznych, możemy zawrzeć umowę dzierżawy.” 
 
W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący zamknął dyskusję i 
zarządził glosowanie nad projektem uchwały w sprawie oddania w dzierżawę, na czas 
nieoznaczony, części działki numer 4/8 w obrębie 4 o łącznej powierzchni 32 m2, położonej 
na Skwerze Komandora Stanisława Mieszkowskiego w Kołobrzegu: 
W głosowaniu udział wzięło 17 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 17 radnych, 
0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu. Brak głosu: radny Artur Dąbkowski i radna 
Małgorzata Zajączkowska.  
Wyniki glosowania stanowią załącznik do protokołu. 
 
Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  

NR XXXVIII/586/17 w sprawie oddania w dzierżawę, na czas nieoznaczony, części 

działki numer 4/8 w obrębie 4 o łącznej powierzchni 32 m2, położonej na Skwerze 

Komandora Stanisława Mieszkowskiego w Kołobrzegu. 

 

Punkt 6 podpunkt 8 – podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji 

Rewizyjnej na 2018 rok    

W imieniu Komisji Rewizyjnej projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Pan radny 
Jacek Kalinowski, Przewodniczący Komisji Rewizyjne. 
   
Prezydent Miasta w swoim stanowisku nie wniósł uwag do projektu uchwały.  
 
Stanowiska Klubów Radnych 
Stanowisko Klubu Radnych Platforma Obywatelska przedstawił Pan radny Przemysław 

Kiełkowski, Członek Klubu, który przekazał, że Klub nie wypracował jednolitego stanowiska 

do projektu uchwały.  

 

Stanowisko Klubu Radnych „Porozumienie dla Kołobrzegu Wioletty Dymeckiej” przedstawiła 

Pani radna Wioletta Dymecka, Przewodnicząca Klubu, która przekazała, że Klub poprze 

projekt uchwały. 

 
Stanowisko Klubu Radnych Niezależny Kołobrzeg przedstawił Pan radny Henryk 
Bieńkowski-Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub zagłosuje indywidualnie nad tym 
projektem uchwały. 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Marek 
Młynarczyk, Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały. 
 
W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady udział wzięli: 
Pan radny Jacek Kalinowski, Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, który poinformował, że 
Komisja otrzymała dwa wnioski od radnych odnośnie kontroli w 2018 r. 
 
Pani radna Izabela Zielińska, która powiedziała, że u niej wątpliwości budzi punkt 1. Pani 
radna zapytała, na jaki miesiąc jest planowana ta kontrola. U Pani radnej wątpliwości budził 
także punkt 4 dot. kontroli problemowej kosztów eksploatacji Amfiteatru poniesionych przez 
Regionalne Centrum Kultury w 2017 r. Pani radna powiedziała, że RCK ten obiekt otrzymało 
w użytkowanie w tym roku i tych danych nie będzie miała Komisja Rewizyjna. 
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Pani radna Karolina Szarłata – Woźniak, która powiedziała, że ma duże obawy, co do 
punktu 6 dot. kontroli kompleksowej skutków reformy oświaty w ujęciu statystycznym na 
terenie Gminy Miasto Kołobrzeg. „Ta reforma nie zakończy się w przeciągu roku czasu, a ja 
chciałabym widzieć w tych protokołach z kontroli konkrety.” 
 
Pan radny Jacek Kalinowski, Przewodniczący Komisji Rewizyjnej: „Pani radna Izabela 
Zielińska poruszyła punkty, które zaproponowały Komisje i radni. Założyliśmy prace do 
października 2018 r., jeżeli chodzi o punkt 4. Co do punktu 6, to nam chodziło o to, co dało 
nam wygaszenie Gimnazjum nr 2.” 
 
Pani radna Izabela Zielińska: „Jeżeli chodzi o punkt 6, to Gimnazjum nr 2 jest wygaszane, 
więc ciężko ocenić, jakie oszczędności przyniesie. Reformę oświaty należy kontrolować  
z aspektów finansowych i pozamaterialnych”. 
 
Pani radna Karolina Szarłata – Woźniak: „Zastanawiam się, jaki jest sens prowadzenia 
takiej kontroli. Na temat reformy oświaty zostało już powiedziane bardzo dużo. Życzę 
Państwo owocnych, kompleksowych kontroli.” 
 
Pan Jacek Woźniak, Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych: „Szanowni Państwo, 
proponuje nie wykreślać żadnego z punktów kontroli.” 
 
Pani radna Izabela Zielińska: „Czekam na kontrole i sprawozdania za te pierwsze półrocze 
2018 roku.” 
 
W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący zamknął dyskusję. Cala 
dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu. 
 
Przewodniczący zarządził glosowanie nad projektem uchwały w sprawie zatwierdzenia planu 

pracy Komisji Rewizyjnej na 2018 rok:  

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych, 

0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu. Brak głosu radni: Henryk Bieńkowski, Artur 

Dąbkowski, Krzysztof Plewko, Małgorzata Zajączkowska. 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  

NR XXXVIII/587/17 w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2018 

rok.   

 

Punkt 7. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z kontroli problemowej dotyczącej realizacji 

zakupów na potrzeby Urzędu Miasta Kołobrzeg oraz Urzędu Stanu Cywilnego  

w Kołobrzegu w oparciu o faktury i rachunki, rok 2016. 

W imieniu Komisji Rewizyjnej sprawozdanie z kontroli problemowej dotyczącej realizacji 
zakupów na potrzeby Urzędu Miasta Kołobrzeg oraz Urzędu Stanu Cywilnego  
w Kołobrzegu w oparciu o faktury i rachunki, rok 2016 przedstawił Pan radny Wiesław Parus, 
Kierownik Zespołu Kontrolnego Komisji Rewizyjnej, który na zakończenie poinformował, że  
w trakcie kontroli nie stwierdzono nieprawidłowości. Sprawozdanie wraz z protokołem  
z kontroli stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Stanowiska Klubów Radnych 
Stanowisko Klubu Radnych Platforma Obywatelska przedstawił Pan radny Wiesław Parus, 

Członek Klubu, który przekazał, że Klub będzie głosował za przyjęciem sprawozdania z 

kontroli. 
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Stanowisko Klubu Radnych „Porozumienie dla Kołobrzegu Wioletty Dymeckiej” przedstawiła 

Pani radna Wioletta Dymecka, Przewodnicząca Klubu, która przekazała, że Klub nie wnosi 

uwag do sprawozdania z kontroli. 

 
Stanowisko Klubu Radnych Niezależny Kołobrzeg przedstawił Pan radny Henryk 
Bieńkowski-Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie wypracował stanowiska. 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Marek 

Młynarczyk, Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub będzie głosował za 

przyjęciem sprawozdania. 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady udział wzięli: 
Pan radny Henryk Bieńkowski: „Czy zespól zapoznał się z informacjami, jakie są normy wg 

zużycia paliwa? Czy odnosiliście te zakupy do normatywów? Na to pytanie nie ma 

odpowiedzi.” 

 

Pan radny Wiesław Parus: „Odnosiliśmy się do planu. Tam były oszczędności.” 

 

Pani radna Izabela Zielińska zapytała o normy zużycia papieru. 

 

Pani radna Wioletta Dymecka: „Patrząc na to sprawozdanie odnoszę wrażenie, że nasze 

USC można by było jeszcze dofinansować.” 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący zamknął dyskusję. Cala 

dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący zarządził glosowanie nad przyjęciem sprawozdania z kontroli problemowej 

dotyczącej realizacji zakupów na potrzeby Urzędu Miasta Kołobrzeg oraz Urzędu Stanu 

Cywilnego w Kołobrzegu w oparciu o faktury i rachunki, rok 2016:  

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. Za przyjęciem sprawozdania głosowało 13 

radnych, 0 przeciw, 1 wstrzymał się od głosu. Brak głosu radnych: Marcin Beńko, 

Aneta Cieślicka, Artur Dąbkowski, Jacek Kalinowski, Krystyna Strzyżewska, 

Małgorzata Zajączkowska. 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów przyjęła sprawozdanie 

Komisji Rewizyjnej z kontroli problemowej dotyczącej realizacji zakupów na potrzeby 

Urzędu Miasta Kołobrzeg oraz Urzędu Stanu Cywilnego w Kołobrzegu w oparciu  

o faktury i rachunki, rok 2016. 

Punkt 8 - Sprawozdanie Prezydenta Miasta z działalności między sesjami 
 

Prezydent Miasta przedstawił Radzie sprawozdanie z działalności między sesjami. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

 

W tym punkcie porządku obrad w dyskusji głos zabierali: 
Pan radny Marcin Beńko zapytał o budowę drogi S6. Odpowiedzi udzielił Pan Jerzy Wolski, 
Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych.  
Przewodniczący Rady poprosił o czynne wsparcie mieszkańców Osiedla Rzemieślnicze w tej 
sprawie. 
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Pan radny Marcin Beńko zapytał o ustalenia w sprawie strategii. 
 
Pan Jerzy Wolski, Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych powiedział, że strategia 
była na Radzie 20 listopada 2017 r. Pan Prezydent Miasta powołał zespół, którego zadaniem 
będzie wypracowanie wniosków a następnie przedstawienie ich Radzie. 
 
Pan radny Henryk Bieńkowski zapytał o zagospodarowanie rogu ulicy Armii Krajowej i ulicy 
Ratuszowej. „Czy to będzie mała architektura, czy pomnik? Odnośnie strategii Pan radny 
zapytał, czy ta strategia jest własnością LOT-u i czy radni będą mogli nad nią podyskutować 
na komisjach.  
 
Pan Jerzy Wolski, Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych powiedział, że LOT 
zleciło opracowanie tej strategii i on jest jej właścicielem. Pan Jerzy Wolski zapowiedział, że 
ta strategia będzie dalej procedowana. Jeżeli chodzi o zagospodarowanie rogu ulicy Armii 
Krajowej i ulicy Ratuszowej, to Pan Wolski powiedział, że w tym miejscu stanie pomnik 
turystki.  
 
Pan radny Henryk Bieńkowski zwrócił uwagę na to, że jeżeli tam ma być pomnik, to w tej 
sprawie musi być uchwała Rady Miasta. Odnośnie strategii Pan radny powiedział, że LOT 
nie będzie w stanie udźwignąć tego w sensie realizacyjnym. 
 
W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący zamknął dyskusję nad 

tym punktem porządku obrad. Cala dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym, 

który stanowi załącznik do protokołu. 

Punkt 9 – Wolne wnioski i informacje: 
 
Przewodniczący przekazał następujące informacje: 
 
1. Przewodnicząca Zarządu Rady Osiedla Nr 6 „Zachodnie” przekazała do wiadomości Rady 

Miasta Uchwałę Nr 1/11/2017 Rady Osiedla dnia 9 listopada 2017 r. w sprawie 

przeznaczenia środków finansowych przypisanych do Rady Osiedla Nr 6 ‘Zachodnie”. 

2. Zarząd Portu Morskiego Kołobrzeg spółka z o.o. przesłał do wiadomości Rady Miasta 

pismo z dnia 16 listopada 2017 r. adresowane do Lokalnej Organizacji Turystycznej 

„Regionu Kołobrzeg” dotyczące przedstawionej na sesji 20 listopada 2017 r. Strategii 

promocji miasta i regionu Kołobrzeg 2017 – 2023+”. Powyższe pismo zostało przesłane do 

wiadomości Radnych drogą elektroniczną 24 listopada 2017 r. 

3. Wojewoda Zachodniopomorski pismem z dnia 20 listopada 2017 r. przesłał do Rady 

Miasta zawiadomienie o zakończeniu postępowań nadzorczych w sprawie nadania nowych 

nazw: placowi 18 Marca, parkowi 18 Marca, bulwarowi Marynarzy Okrętów Pogranicza, 

parkowi im. 3 Dywizji Piechoty, ulicy 6 Dywizji Piechoty, ulicy 4 Dywizji Wojska Polskiego, 

alei I Armii Wojska Polskiego położonych w Kołobrzegu. Jednocześnie Pan Wojewoda 

poinformował, że w stosunku do wymienionych w tym zawiadomieniu nazw ulic, parków, 

placu, alei i bulwaru nie będą wydawane przez Wojewodę Zachodniopomorskiego 

zarządzenia zastępcze na podstawie art. 6 ust. 2 ustawy o zakazie propagowania 

komunizmu lub innego ustroju totalitarnego przez nazwy jednostek organizacyjnych, 

jednostek pomocniczych gminy, budowli, obiektów i urządzeń użyteczności publicznej oraz 

pomniki. 
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4. Stowarzyszenie Projekt Kołobrzeg pismem z dnia 1 grudnia 2017 r. przekazało kopie 

pisma, które złożyło do Prezydenta Miasta z dnia 29 listopada 2017 r. w sprawie przetargu 

na sprzedaż nieruchomości z zasobów agencji mienia wojskowego, zlokalizowanych  

w Kołobrzegu przy ul. Artyleryjskiej i ul. Wesołej. Stowarzyszenie zwraca się do Rady Miasta 

o wsparcie Prezydenta Miasta w działaniach zmierzających do pozyskania wspomnianych 

wcześniej terenów na rzecz miasta. Powyższe pismo zostało skierowane do Komisji  

ds. Budżetowo – Gospodarczych oraz do wszystkich Radnych. 

5. Komisja Rewizyjna przedłożyła 15 grudnia 2017 r. sprawozdanie z kontroli kompleksowej 

wykonania decyzji administracyjnych na zajęcie pasa drogowego za rok 2015 i 2016. 

Powyższe sprawozdanie będzie przedmiotem obrad najbliższej sesji. 

6. Komisja Rewizyjna przedłożyła sprawozdania z kontroli problemowej oddawania gruntów 

w pasie drogowym na podstawie umów cywilnoprawnych za rok 2015 i 2016. Powyższe 

sprawozdanie będzie przedmiotem obrad najbliższej sesji. 

7. W Dzienniku Urzędowym Województwa Zachodniopomorskiego, dnia 29 listopada 
       2017 r.  zostały ogłoszone: 
     - Uchwała Nr XXXVII/548/17 z dnia 20 listopada 2017 r. w sprawie zmian w uchwale 
        budżetowej Gminy Miasto Kołobrzeg, poz. 4902. 
 
     - Uchwała Nr XXXVII/550/17 z dnia 20 listopada 2017 r. w sprawie określenia wysokości 
        stawek podatku od środków transportowych na terenie Miasta Kołobrzeg, poz. 4903 
      
     - Uchwała Nr XXXVII/551/17 z dnia 20 listopada 2017 r. w sprawie poboru opłaty 
          uzdrowiskowej w drodze inkasa, poz. 4904. 
     Obie uchwały podatkowe zaczną obowiązywać od 1 stycznia 2018 r. 
 
Pan radny Marek Młynarczyk przeprosił dzierżawcę Campingu Kołobrzeg. 
 
Punkt 10 – Zamknięcie sesji. 

Przewodniczący złożył życzenia świąteczne i noworoczne. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący zamknął XXXVIII sesję Rady 

Miasta Kołobrzeg. 

Sesja z przerwami trwała od godz. 9:00 do godz. 16:35. 

 

 
             PRZEWODNICZĄCY RADY 
         
                        Ryszard Szufel 
             
 
 
 
 
 
Osoba sporządzająca protokół: Danuta Nowak 
 
 
 
 


